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Protokół nr IX/11  
z sesji Rady Gminy w Goleszowie 

odbytej w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Goleszowie 

w dniu 29 czerwca 2011 r. 
 

 

Obecni: 

 

- 14 radnych według załączonej listy obecności, 

- sołtysi według załączonej listy obecności, 

- Wójt Gminy Krzysztof Glajcar, Zastępca Wójta Tomasz Jaszowski, Skarbnik Gminy   

Beata Kubaczka, 

- pracownicy Urzędu Gminy, 

- Radny Powiatowiy Jarosław Bodak,  

- Dziennikarz Głosu Ziemi Cieszyńskiej Katarzyna Lindert- Kuligowska, 

 

Listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią  załączniki nr 1,  2 i 3  

do nin. protokołu.  

 

Ad.1. Otwarcie IX sesji, przywitanie radnych, Wójta  oraz zaproszonych gości.  

Przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec o godzinie 1500 otworzył sesję Rady 

Gminy, przywitał radnych, Wójta, zaproszonych gości, sołtysów oraz pracowników Urzędu 

Gminy.  

Ad.2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec oświadczył, że zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co pozawala na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 
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Ad.3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji 

został wcześniej dostarczony radnym, i przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie IX sesji Rady Gminy w Goleszowie, przywitanie radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy. 

5. Wystąpienia gości. 

6. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Gminy Goleszów wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu za 2010 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za rok 2010. 

10. Odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej, opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 

o sprawozdaniu z wykonania budżetu, opinii RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2010. 

12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

12.1. zasad udzielania dotacji celowej na modernizację obiektów budowlanych 

w zakresie usuwania wyrobów azbestowych, 

12.2. Programu Ochrony Środowiska Gminy Goleszów, 

12.3. nadania nazwy drodze wewnętrznej we wsi Goleszów, 

12.4. przyznania nagrody  p. Annie Stanieczek za osiągnięte wyniki sportowe w roku 

2010,  

12.5. przyznania nagrody p. Tomaszowi  Cis za osiągnięte wyniki sportowe w roku 

2010, 

12.6. przyznania nagrody p. Weronice  Gałuszka za osiągnięte wyniki sportowe  

w roku 2010, 

12.7. przyznania nagrody  Tomaszowi  Warzecha  za osiągnięte wyniki sportowe  

w roku 2010, 

12.8.  przyznania nagrody  Pawłowi  Wąsek  za osiągnięte wyniki sportowe w roku 

2010, 

12.9. przyjęcia planu pracy Rady Gminy na II półrocze 2011 r., 

12.10. przyjęcia planów pracy na II półrocze 2011 r. komisji stałych Rady Gminy, 
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12.11. wyrażenia opinii w sprawie przekształcenia Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej w Cieszynie, 

12.12. upoważnienia Wójta Gminy do ustalania cen i opłat za umieszczanie reklam, 

12.13. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu, 

12.14. określenia zakresu i formy informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej, 

12.15. zmian budżetu Gminy na 2011 rok, 

12.16. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2011-2021. 

13. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

14. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

15. Wolne wnioski. 

16. Informacje i komunikaty. 

17. Zakończenie IX sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

Następnie zwrócił się do radnych z pytaniem, czy radni chcą złożyć wniosek dotyczący 

zmiany porządku obrad. 

Nikt nie zgłosił wniosku w tej sprawie. 

 

Ad.4. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy. 

Protokół z ósmej sesji Rady Gminy był wyłożony do wglądu w biurze Rady oraz 

umieszczony na stronie BIP Urzędu Gminy Goleszów. Nikt z radnych nie wniósł uwag do 

przedstawionego protokołu. Protokół nr VIII/11 z dnia 1 czerwca 2011 r. został przyjęty 

jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”. 

 

Ad.5. Wystąpienia gości. 

Radny powiatowy Jarosław Bodak przekazał następujące informacje: 

 na dzisiejszej sesji radni opiniować będą uchwałę Rady powiatu w sprawie wyrażenia 

opinii w sprawie przekształcenia Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Cieszynie; 

Szpital Śląski w Cieszynie przeprowadza reorganizację, poradnie wymienione 

w projekcie uchwały zostaną zlikwidowane, gdyż nie funkcjonują już od dłuższego 

czasu z powodu braku pacjentów oraz lekarzy specjalistów. 

 wczoraj odbyła się sesja Rady Powiatu, nastąpiła zmiana na stanowisku 

Przewodniczącego Rady Społecznej Pogotowia Ratunkowego w Cieszynie – ze 

stanowiska zrezygnował p.  Mieczysław Szczurek, stanowisko objął Starosta Czesław 

Gluza. 
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 na sesji powiatu podjęto również uchwałę o zimowym utrzymaniu dróg. 

 

Ad.6. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec zakomunikował, kiedy odbyły się posiedzenia 

Komisji w okresie pomiędzy sesjami. 

20.06 – Komisja Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

21.06 i 29.06 – Komisja Rewizyjna, 

27.06 – Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia 

28.06 – Komisja Finansów i Inwestycji, 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Karol Lipowczan poinformował, że Komisja obradowała 20 czerwca br. Komisja 

przeanalizowała następujące zagadnienia: 

 Analiza i ocena projektów koncepcyjnych: oczyszczalni ścieków, kanalizacji oraz 

innych planowanych inwestycji. 

 Przyjęcie planu pracy na II półrocze 2011 r. 

Główny specjalista ds. inwestycji proekologicznych Lidia Poniatowska przedstawiła 

informacje n/t realizacji inwestycji proekologicznych. 

Komisja po zapoznaniu się z informacjami postawiła następujący wniosek: 

1. Komisja wnioskuje do Wójta Gminy o zabezpieczenie funduszy w przyszłorocznym 

budżecie na rozpoczęcie inwestycji: oczyszczalnia ścieków w Goleszowie 

i kanalizacja w Goleszowie Dolnym.  

Komisja zaopiniowała również pozytywnie projekty uchwał w sprawie: 

- zasad udzielania dotacji celowej na modernizację obiektów budowlanych w zakresie 

usuwania wyrobów azbestowych,  

- Programu Ochrony Środowiska Gminy Goleszów,  

- nadania nazwy drodze wewnętrznej we wsi Goleszów. 

Komisja przyjęła jednogłośnie plan pracy Komisji na II półrocze 2011 r.  

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. Wniosek został przyjęty przez 

Radę Gminy jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Janina Wantulok poinformowała, że Komisja 

obradowała 21 i 29  czerwca br. Na pierwszym posiedzeniu Komisja przeanalizowała 

następujące zagadnienia: 
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 Kontrola przyjmowania, rozpatrywania oraz sposobu załatwiania skarg mieszkańców 

gminy – ilość skarg i sposób ich rozpatrzenia. 

 Informacja na temat kosztów utrzymania jednostek OSP. 

 Ocena wykonania uchwał Rady Gminy za 2010 r. 

 Przygotowanie planu pracy na II półrocze 2011 r. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar przedstawił Komisji informacje na temat ilości skarg  

i sposobu ich rozpatrzenia oraz informację na temat kosztów utrzymania jednostek OSP. 

Informacje zostały przyjęte przez Komisję bez uwag. Członkowie Komisji zapoznali się 

z pisemną informacją n/t wykonania uchwał Rady Gminy podjętych w 2010 r. Informacja 

została przyjęta przez Komisję jednogłośnie. 

Komisja przyjęła jednogłośnie plan pracy Komisji na II półrocze 2011 r.  

Na posiedzeniu w dniu 29 czerwca Komisja kontynuowała kontrolę w zakresie wydatkowania 

środków finansowych na remont sanitariatów w Szkole Podstawowej w Goleszowie Filia 

w Goleszowie Równi. Następne posiedzenie odbędzie się 18 sierpnia br. na którym 

postawione zostaną wnioski pokontrolne. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Ludwika Czyż 

poinformowała, że Komisja obradowała 27 czerwca br. Komisja przeanalizowała następujące 

zagadnienia: 

 Wypoczynek dzieci i młodzieży w czasie wakacji – propozycje placówek kultury, 

oświaty i sportu oraz organizacji. 

 Osiągnięcia i sukcesy dzieci i młodzieży w turniejach, konkursach itp. 

 Omówienie planu pracy Komisji na II półrocze 2011 r. 

Komisja po zapoznaniu się z informacjami otrzymanymi od dyrektorów placówek 

oświatowych postawiła następujące wnioski: 

1. Komisja wnioskuje, aby Gminny Ośrodek Kultury wystąpił z propozycjami 

organizowania zajęć dla dzieci i młodzieży w ferie zimowe i wakacje letnie 

(w godzinach dopołudniowych)  przekazując je do szkół z odpowiednim 

wyprzedzeniem. 

2. Komisja wnioskuje o przygotowanie przez szkoły planu wakacyjnego wykorzystania 

bazy szkół na zajęcia organizowane dla dzieci i młodzieży z terenu gminy czy tez jako 

najem szkół dla organizacji wypoczynku. 
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3. Zobowiązać animatorów kompleksu boisk „ORLIK” do organizowania wakacyjnych 

zajęć dla dzieci i młodzieży, z informowaniem potencjalnych odbiorców 

w odpowiednim  wcześniejszym terminie. 

4. Komisja wnioskuje o rozważenie możliwości prawnych  opracowanie projektu 

uchwały oraz regulaminu przyznawania nagród dla uczniów za wysokie osiągnięcia  

w konkursach, olimpiadach jako reprezentowanie Gminy Goleszów w różnych 

formach konkursów przedmiotowych 

Komisja zaopiniowała również pozytywnie projekty uchwał w sprawie: 

1) przyznania nagrody p. Annie Stanieczek za osiągnięte wyniki sportowe w roku 2010, 

2) przyznania nagrody p. Tomaszowi Cis za osiągnięte wyniki sportowe w roku 2010, 

3) przyznania nagrody p. Weronice Gałuszka za osiągnięte wyniki sportowe w roku 

2010, 

4) przyznania nagrody Tomaszowi Warzecha za osiągnięte wyniki sportowe w roku 

2010, 

5) przyznania nagrody Pawłowi Wąsek za osiągnięte wyniki sportowe w roku 2010, 

6) wyrażenia opinii w sprawie przekształcenia Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 

w Cieszynie. 

Komisja przyjęła jednogłośnie plan pracy Komisji na II półrocze 2011 r. ze zmianami 

polegającymi na wykreśleniu punktu 4 z miesiąca grudnia oraz zmiany punktu 3 

w październiku - Informacja o działalności biblioteki Gminnej w roku 2011 oraz zamierzenia 

GOK na rok 2012. 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wnioski Komisji 

Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia. Wnioski zostały przyjęte przez Radę Gminy 

jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Kazimierz Wisełka poinformował, że  

Komisja obradowała w dniu 28 czerwca i  omówiła następujące zagadnienia: 

 Wydanie opinii w sprawie złożonych wniosków na poprzednim posiedzeniu komisji,  

 Opiniowanie zmian w budżecie Gminy na rok 2011, 

 Przyjęcie planu pracy na II  półrocze 2011 r.  

Komisja po zapoznaniu się z informacjami postawiła następujące wnioski: 

Komisja wnioskuje do Wójta Gminy o: 

1. wyjaśnienie w jaki sposób odprowadzane są w poszczególnych szkołach dochody za 

korzystanie z basenu, sal gimnastycznych i banerów reklamowych. 
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2. przygotowanie informacji kiedy i z jakich środków zostaną uregulowane prawa 

własnościowe dróg w Godziszowie i Kozakowicach oraz jakie drogi zostaną 

w związku z tym w tych sołectwach wyremontowane.  

3. przygotowanie do końca roku dokumentacje na drogi przewidziane do remontów 

kapitalnych w tych sołectwach. 

4. zobowiązać Kierownika Referatu Drogowego do podawania wartości wykonanych 

robót według obowiązujących stawek. 

Komisja zaopiniowała również pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy 

na 2011 rok. 

Komisja przyjęła jednogłośnie plan pracy Komisji na II półrocze 2011 r.  

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wnioski Komisji 

Finansów i Inwestycji. Wniosek został przyjęty przez Radę Gminy jednogłośnie, tj. 14 

głosami „za”. 
W tym momencie Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec ogłosił 10 minutową przerwę. Po przerwie na sesję 

powrócili wszyscy radni. 

 

Ad.7. Interpelacje i zapytania. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poinformował, że w okresie pomiędzy sesjami nie 

wpłynęła do biura Rady żadna interpelacja. Na sesji również nikt nie złożył interpelacji. 

 

Ad.8. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Gminy Goleszów wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2010 r. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Janina Wantulok poinformowała, że Komisja 

Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 19 maja br. rozpatrzyła sprawozdanie finansowe Gminy 

Goleszów wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2010 r. oraz jednogłośnie 

zadecydowała o sformułowaniu wniosku w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium 

z tytułu wykonania budżetu za 2010 rok.  

Następnie przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Sprawozdanie finansowe za 2010 r. i sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Goleszów za 

2010 rok stanowią załącznik nr 4 i 5 do niniejszego protokołu. 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za rok 2010. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

brało 14 radnych. 
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Uchwała nr 37/2011 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za rok 2010 została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu.  

 

Ad.10. Odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej, opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu, opinii RIO o wniosku Komisji 

Rewizyjnej. 

Wniosek Komisji Rewizyjnej został pozytywnie zaopiniowany przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową uchwałą nr 4100/I/161/2011 I Składu Orzekającego. Wniosek Komisji 

Rewizyjnej, opinia RIO o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2010 rok wraz z informacją 

o stanie mienia komunalnego oraz opinia RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej stanowią 

załącznik nr 7, 8 i 9 do nin. protokołu.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Janina Wantulok odczytała w/w wniosek i opinie. 

Następnie przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 

2010. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

brało 14 radnych. 

Uchwała nr 38/2011 w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2010 

została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 10 do nin. protokołu.  

 

Ad.12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

12.1. zasad udzielania dotacji celowej na modernizację obiektów budowlanych 

w zakresie usuwania wyrobów azbestowych. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu. 
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Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Gospodarki Nieruchomościami Barbara 

Susmarska poinformowała, że ostatnio dofinansowanie obowiązywało w latach 2007-2009. 

Co roku z dotacji korzystało ok. 20-30 osób.  W 2010 r. zrezygnowaliśmy z programu ze 

względu na zmiany w prawie dotyczącym ochrony środowiska. Teraz dofinansowania ruszają 

ponownie. Aby otrzymać dotację, właściciele domów z eternitem muszą złożyć wniosek do 

końca marca każdego roku. Program zakłada dotację w wysokości 75% kosztów rozbiórki, 

transportu i utylizacji azbestu. Dofinansowanie nie może przekroczyć 2 tys. zł. Do 31 

października właściciel musiałby rozebrać eternit, a następnie do 15 listopada przedstawić 

fakturę  w UG. Koszt usunięcia tony azbestu to średnio 2 tyś zł.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

brało 14 radnych. 

Uchwała nr 39/2011 w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na modernizację obiektów 

budowlanych w zakresie usuwania wyrobów azbestowych została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu.  

 

12.2. Programu Ochrony Środowiska Gminy Goleszów. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

brało 15 radnych. 

Uchwała nr 40/2011 w sprawie Programu Ochrony Środowiska Gminy Goleszów została 

podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 1 radny 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu.  

 

12.3. nadania nazwy drodze wewnętrznej we wsi Goleszów, 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do nin. protokołu. 
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Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec odczytał pismo mieszkańca, który podał 

propozycje nazwy ulicy drogi wewnętrznej: Księżycowa, Jaśminowa, Cynamonowa. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar przychylił się do wniosku mieszkańca. 

Radny Karol Lipowczan zapytał, czy mieszkaniec wnioskujący o nadanie zaproponowanej 

nazwy ulicy jest właścicielem drogi.  
W tym momencie Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec ogłosił 5 minutową przerwę. Po przerwie na sesję 

powrócili wszyscy radni. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poinformował, że punkt 12.3. porządku obrad 

zostanie omówiony na końcu bloku uchwał. 

 

12.4. przyznania nagrody p. Anie Stanieczek za osiągnięte wyniki sportowe w roku 

2010. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 16 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

brało 14 radnych. 

Uchwała nr 42/2011 w sprawie przyznania nagrody p. Anie Stanieczek za osiągnięte wyniki 

sportowe w roku 2010 została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu.  

 

12.5. przyznania nagrody p. Tomaszowi Cis za osiągnięte wyniki sportowe w roku 

2010. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 18 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

brało 14 radnych. 

Uchwała nr 43/2011 w sprawie przyznania nagrody p. Tomaszowi Cis za osiągnięte wyniki 

sportowe w roku 2010 została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 
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Uchwała ta stanowi załącznik nr 19 do nin. protokołu.  

 

12.6. przyznania nagrody p. Weronice Gałuszka za osiągnięte wyniki sportowe 

w roku 2010. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 20 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

brało 14 radnych. 

Uchwała nr 44/2011 w sprawie przyznania nagrody p. Weronice Gałuszka za osiągnięte 

wyniki sportowe w roku 2010 została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 21 do nin. protokołu.  

 

12.7. przyznania nagrody Tomaszowi Warzecha za osiągnięte wyniki sportowe 

w roku 2010. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 22 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

brało 14 radnych. 

Uchwała nr 45/2011 w sprawie przyznania nagrody Tomaszowi Warzecha za osiągnięte 

wyniki sportowe w roku 2010 została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 23 do nin. protokołu.  

12.8. przyznania nagrody Pawłowi Wąsek za osiągnięte wyniki sportowe w roku 

2010. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 24 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

brało 14 radnych. 
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Uchwała nr 46/2011 w sprawie przyznania nagrody Pawłowi Wąsek za osiągnięte wyniki 

sportowe w roku 2010 została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 25 do nin. protokołu.  

 

12.9. przyjęcia planu pracy Rady Gminy na II półrocze 2011 r. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 14 

radnych. 

Uchwała nr 47/2011 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy na II półrocze 2011 r. 

została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 26 do nin. protokołu.  

 

12.10. przyjęcia planów pracy na II półrocze 2011 r. komisji stałych Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wszystkie komisje stałe Rady Gminy zatwierdziły 

plany pracy na II półrocze 2011 r.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały ze zmianą w załączniku nr 2 

do projektu uchwały polegającą na: wykreśleniu punktu 4 z miesiąca grudnia oraz zmiany 

punktu 3 w październiku - Informacja o działalności biblioteki Gminnej w roku 2011 oraz 

zamierzenia GOK na rok 2012. 

W głosowaniu udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr 48/2011 w sprawie przyjęcia planów pracy na II półrocze 2011 r. komisji 

stałych Rady Gminy została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 27 do nin. protokołu.  

 

12.11. wyrażenia opinii w sprawie przekształcenia Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej w Cieszynie. 
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Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 28 do nin. protokołu.  

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec odczytał pismo Starosty Cieszyńskiego w tej 

sprawie, które wpłynęło do biura Rady. Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. W głosowaniu udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr 49/2011 w sprawie wyrażenia opinii w sprawie przekształcenia Zespołu 

Zakładów Opieki Zdrowotnej w Cieszynie została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 29 do nin. protokołu.  

 

12.12. upoważnienia Wójta Gminy do ustalania cen i opłat za umieszczanie reklam. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 30 do nin. protokołu.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 

14 radnych. 

Uchwała nr 50/2011 w sprawie upoważnienia Wójta Gminy do ustalania cen i opłat za 

umieszczanie reklam została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 31 do nin. protokołu.  

 

12.13. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 32 do nin. protokołu.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 

14 radnych. 

Uchwała nr 51/2011 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu 

została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 
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Uchwała ta stanowi załącznik nr 33 do nin. protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poinformował, że teraz omówiony zostanie punkt 

12.3 porządku obrad. 

Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska poinformował, że 

właściciel drogi wyraził zgodę na nadanie nazwy ulicy Pochyłej. Mieszkaniec wnioskujący o 

nadanie innej nazwy jest właścicielem działki przyległej, ale nie drogi. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poddał pod głosowanie 2 propozycje nazwy ulicy: 

Księżycowa i Pochyła. Większością głosów została wybrana nazwa ulicy – Pochyła.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 

14 radnych. 

Uchwała nr 41/2011 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej we wsi Goleszów została 

podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 1 radny 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 34 do nin. protokołu.  

 

12.14. określenia zakresu i formy informacji o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 35 do nin. protokołu.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 

14 radnych. 

Uchwała nr 52/2011 w sprawie określenia zakresu i formy informacji o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 36 do nin. protokołu.  

 

12.15. zmian budżetu Gminy na 2011 rok. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 37 do nin. protokołu.  
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Przewodniczący Komisji dodał, że po posiedzeniu Komisji została wprowadzona jedna 

zmiana polegająca na wykreśleniu z załącznika nr 3 do projektu uchwały pozycji nr 3 – 

Budowa kanalizacji sanitarnej pomiędzy budynkami 260 a 266 przy ul. Cieszyńskiej 

w Puńcowie.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 

14 radnych. 

Uchwała nr 53/2011 w sprawie zmian budżetu Gminy na 2011 rok została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 38 do nin. protokołu.  

 

12.16. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2011-2021. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 39 do nin. protokołu.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 

14 radnych. 

Uchwała nr 54/2011 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów 

na lata 2011-2021 została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 40 do nin. protokołu.  

  

Ad.13. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

W tym punkcie porządku obrad nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad.12. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar przekazał zebranym następujące informacje: 

10-11.06.2001 r. – wziąłem udział w XXIX Przeglądzie Dorobku Kulturalnego 

Gminy „TON”, który zorganizowany został przez Gminny Ośrodek Kultury w Goleszowie. 

18.06.2011 r. – uczestniczyłem w uroczystym zakończeniu, połączonym z rozdaniem 

nagród i pucharów, I edycji Zawodów na Orientację „HI-TEC Wyzwanie”  

w Dzięgielowie. Uczestnicy startujący w zawodach mieli do wyboru dwie trasy: pieszą  
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(o długości 50 km) oraz rowerową (o długości 100 km). Na starcie stanęło 35 osób, a najlepsi 

okazali się: Maciej Pońc, Iwona Piss, Kamil Smolik i Arkadiusz Dziewior. Klasyfikację 

rodziną wygrali Łukasz, Kamil i Patryk Smolik z Lesznej Górnej. 

18.06.2011 r. – wraz z wiceprzewodniczącym Rady Gminy Krzysztofem Kohutem 

reprezentowałem Gminę Goleszów podczas festynu w Puńcowie, który połączony był  

z promocją książki „Nasz Puńców – wczoraj i dziś”, wydanej przez Stowarzyszenie Klub 

Kobiet Kreatywnych w Cieszynie oraz Koło Gospodyń Wiejskich w Puńcowie.  

20.06.2011 r. – wraz z zastępcą wójta Tomaszem Jaszowskim wziąłem udział  

w spotkaniu Zarządów Wojewódzkich Ochotniczych Straży Pożarnych z Republiki 

Czeskiej i Polski, które zorganizowane zostało w remizie OSP Puńców. 

25.06.2011 r. – również wraz z Zastępcą Wójta obserwowałem zmagania 

zawodników, rywalizujących w I Olimpiadzie Gmin Partnerskich w partnerskiej gminie 

Wędrynia w Republice Czeskiej. Naszą gminę reprezentowały Kisielów, Godziszów  

i Goleszów Dolny, czyli trzy najlepsze drużyny ubiegłorocznego V Transgranicznego Pikniku 

Sportowego w Goleszowie. Olimpiadę wygrał Kisielów przed Wędrynią, Godziszowem, 

Nydkiem, Čiernem (Słowacja) i Goleszowem Dolnym. Warto dodać, że konkurencję dla 

radnych i sołtysów wygrał Kazimierz Wisełka z Godziszowa. 

Zastępca Wójta Tomasz Jaszowski przekazał zebranym następujące informacje: 

10.06.2011 r. – uczestniczyłem w uroczystym zakończeniu Młodzieżowego Rajdu 

Turystycznego „Szlakami Gminy Goleszów”, którego meta usytuowana była przy Izbie 

Regionalnej „U Brzezinów” w Cisownicy. Rajd zorganizowała Gmina Goleszów przy 

współpracy z Kołem Gminnym PTTK nr 19 „Ślimoki” w Goleszowie. Impreza odbyła się  

w ramach projektu „Sport i turystyka bez granic – wzmacnianie partnerskiej współpracy 

gmin”, który został dofinansowany ze środków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego 

Funduszu Rozwoju Regionalnego-Program Operacyjny Współpracy Transgranicznej 

Republika Czeska-Rzeczpospolita Polska 2007-2013 i budżetu państwa za pośrednictwem 

Euroregionu Śląsk Cieszyński. Warto podkreślić, że w rajdzie uczestniczyło ok. 200 dzieci ze 

szkół podstawowych z terenu Gminy Goleszów i partnerskiej Wędryni.  

17.06.2011 r. – wraz z wójtem Gminy Goleszów Krzysztofem Glajcarem obserwowaliśmy 

rywalizację młodych sportowców podczas imprezy sportowo-rekreacyjnej „Powiat bez 

granic” w Haźlachu. Nasi uczniowie triumfowali w tenisie stołowym szkół podstawowych  

i gimnazjów.  

18.06.2011 r. – wraz z wiceprzewodniczącym Rady Gminy Krzysztofem Kohutem 

reprezentowaliśmy Gminę Goleszów, obserwując zmagania strażaków-ochotników podczas 
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Zawodów Sportowo-Pożarniczych Gminy Goleszów. Zawody wygrali druhowie z OSP 

Kisielów, drugie miejsce wywalczyła OSP Puńców I, a trzecie OSP Puńców II. Zawody 

zorganizowali wspólnie OSP Bażanowice i Komendant Gminny ZOSP RP w Goleszowie.  

18.06.2011 r. – odbył się festyn sportowo-rekreacyjny „Sportowa sobota z LKS-em 

Goleszów”, w ramach którego rozegrano towarzyski mecz piłkarski Samorządowcy-Oldboys 

Olimpia Goleszów. Wygrali Samorządowcy 8:3.  

18.06.2011 r. – dokonałem otwarcia I edycji Zawodów na Orientację „HI-TEC Wyzwanie”  

w Dzięgielowie.  

Kolejno przewodniczący Rady Dariusz Orawiec przekazał zebranym następujące 

informacje: 

 terminy posiedzeń komisji Rady Gminy są następujące: 24 sierpień – komisja 

Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 18 i 25 sierpień – 

Komisja Rewizyjna, 29 sierpień – Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony 

Zdrowia, 30 sierpień – Komisja Finansów i Inwestycji, sesja Rady Gminy 31 sierpnia. 

 

Ad.13. Wolne wnioski. 

Sołtys Goleszowa Górnego Jan Poloczek zapytał, jaka jest reakcja Urzędu Gminy na 

program telewizyjny oraz artykuły w „Głosie Ziemi Cieszyńskiej” dotyczące mieszkanki 

Goleszowa. Sołtys zapytał również: kto zezwolił na budowę domów przy nowej ul. Pochyłej w 

Goleszowie. Niszczone są pobliskie drogi, wszystkie spusty przy ul. Stromej są zablokowane, a 

podczas silnych opadów woda zalewa domy przy ul. Stromej. 

Sołtys Cisownicy Franciszek Giecek zawnioskował o skierowanie do Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa sprawę przejęcia działek pod drogę 

przysiółku „Wędoły” w Cisownicy oraz wstrzymanie prac przeniesienia przebiegu trasy 

rowerowej „Śladami Stroju Cieszyńskiego”. W uzasadnieniu sołtys odczytał pisma 

mieszkańców skierowane do Urzędu Gminy. 

Radny Leszek Szlauer zawnioskował aby na komisji Edukacji przeanalizowano regulamin 

przyznawania nagród za działalność kulturalną. Nagrody za osiągnięcia w sporcie mogą być 

przyznawane kilkakrotnie, natomiast nagrody za działalność kulturalną są niższe i 

przyznawane za całokształt pracy w dziedzinie upowszechnia działalności kulturalnej.  

Radny Bogusław Konecki poinformował, że na drodze w Cisownicy ruch ciężarówek jest 

bardzo natężony. Kierowcy nie przestrzegają ograniczeń prędkości. Radny zawnioskował do 

Wójta Gminy, aby w godzinach szczytu policja przeprowadzała częstsze patrole. Radny 
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zawnioskował również aby zwrócić się do powiatu w sprawie wyrównania poboczy na drodze 

od kamieniołomu w stronę Cisownicy. 

Radny Karol Lipowczan zawnioskował ponownie o wyczyszczenie rowu wzdłuż ulicy 

Osiedlowej, który leży po stronie Cisownicy. Radny zapytał również o 120 m rowu 

w Goleszowie Równi i uregulowanie stosunków wodnych przy drodze powiatowej. 

Sołtys Werner Zając zapytał jakie są aktualne przepisy odnośnie wypalania traw i wywozu 

gnojowicy. 

Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska Henryk Odias 

odpowiedział, że te sprawy regulują szczegółowe przepisy o ochronie środowiska i ochronie 

przeciwpożarowej. Zgodnie z ustawą o ochronie przyrody zabrania się wypalania łąk, 

pastwisk i nieużytków. 

Radny Karol Sojka zawnioskował o przyspieszenie decyzji o rozbiórce rudery koło szkoły 

podstawowej w Bażanowicach. Radny zapytał również w sprawie przepustu w Bażanowicach 

– zniknęły znaki zakazu wjazdu, a przepust nie został naprawiony. 

Radny Krzysztof Kohut postawił następujący wniosek: dać sołtysom zielone światło, aby ze 

środków funduszu sołeckiego każde sołectwo wyczyściło 100-150 m rowów. Zakup koparki do 

naszej służby mija się z celem, bo nie obsłuży wszystkich sołectw. Radny zapytał również, 

kiedy zostanie wyburzona wiata p. Harwota przy składzie opałowym w Goleszowie. 

Radny Artur Więcław zawnioskował, aby Urząd Gminy wystosował pismo do Starostwa 

z zapytaniem kiedy Starostwo zamierza naprawić drogę powiatową biegnącą przez Cisownicę 

i wyegzekwować od wykonawcy remont nawierzchni. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar odpowiedział na pytania: 

- pismo zostanie wysłane do Starostwa, 

- przyjmowanie terenu pod drogę przez gminę wiąże się również z kosztami, a w tym 

momencie gminę nie stać na dodatkowe inwestycje, 

- zezwolenie na budowę domów wydaje Starostwo Powiatowe, w każdej decyzji 

i pozwoleniu na budowę określone jest w jaki sposób odprowadzone są wody opadowe; 

natomiast nadzór budowlany powinien respektować założenia decyzji, 

- zlecona została ekspertyza przepustu w Bażanowicach, szacunkowy koszt remontu 

wyniesie 50 000 zł, 

- mieszkance Goleszowa została udzielona pomoc w ramach faktycznych i prawnych 

możliwości gminy. 
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Ad.14. Informacje i komunikaty. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że po sesji ustalony zostanie termin 

spotkania z sołtysami. 

Wójt poinformował również o następujących informacjach: 

- dzisiaj została podpisana umowa w Urzędzie Marszałkowskim w delegaturze w Bielsku- 

Białej na remont drogi z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. Wyremontowana zostanie ul. 

Jaworowa w Goleszowie. Gmina otrzyma od Wojewody 42% kwoty – nie więcej niż 51 700 

zł, gmina pokryje resztę kosztów ok. 70 000 zł. 

- dzisiaj wpłynęła do Urzędu Gminy informacja z Urzędu Wojewódzkiego w sprawie 

otrzymania promesy na usuwanie skutków zeszłorocznej powodzi - kwota niecałe 200 000 zł 

w 100% refundowana. 

- czekamy na rozpatrzenie wniosku, który został złożony po tegorocznej czerwcowej 

powodzi, refundacja w tym roku wyniesie 80%. 

Radny Karol Lipowczan zaprosił zebranych na Piknik Spadochronowy, który odbędzie się 

w sobotę 2 lipca br. od godz. 13.00. 

Sołtys Goleszowa Górnego Jan Poloczek zapytał czy jest przestrzegany na strzelnicy 

harmonogram. Sołtys dodał, że w ubiegłym tygodniu strzelano na strzelnicy pięć razy 

w tygodniu. 

Radny Leszek Szlauer poinformował, że w tygodniu strzelnica może funkcjonować. 

 

Ad.15. Zakończenie IX sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec 

o godz. 1830 zamknął sesję Rady Gminy słowami: „zamykam IX sesję Rady Gminy 

Goleszów”. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Podinspektor ds. obsługi Rady Gminy 

Magdalena Sikora- Poloczek 

 
 
 
 


